







主席兼名譽校監文頴怡小姐(後排右五)及乙未年主席何超蕸小姐BBS(後排右四)分別頒發冠軍獎盃予 東華三院蔡榮星小學(上圖)及東華三院鄧肇堅小學(下圖)。

Ms. Ginny MAN (back row, right 5), the Chairman cum Honorary Supervisor, and Ms. Maisy HO, BBS (back row, right 4), Chairman 2015/2016, presented the champion trophy to TWGHs Tsoi Wing Sing Primary School (upper photo) and TWGHs Tang Shiu Kin Primary School (lower photo) respectively.

東華三院何超蕸聯校公民教育獎 2020/2021決賽暨頒獎典禮

是項比賽旨在培養屬校學生多角度思考及加強公民意識,本屆比賽的參賽學生須透過 製作推廣公民教育的影片,展現他們的創意及對公民教育的認識。最終共有6間院屬 小學入圍決賽,並由東華三院蔡榮星小學及東華三院鄧肇堅小學同獲冠軍殊榮。

TWGHs Joint School Maisy Ho Chiu Ha Civic Education Award 2020/2021 The Final cum Award Presentation Ceremony

The Competition aims to foster TWGHs students' thinking from multiple perspectives and enhance their civic awareness. This year, participating students were asked to produce a video to promote civic education while showcasing their creativity and understanding of civic education. Six TWGHs primary schools were shortlisted to the Final, and TWGHs Tsoi Wing Sing Primary School and TWGHs Tang Shiu Kin Primary School shared the championship eventually.



主席兼名譽校監文頴怡小姐(右五)勉勵得獎 學生繼續追求夢想,未來回饋社會,幫助更多 有需要人士。

Ms. Ginny MAN (right 5), the Chairman cum Honorary Supervisor, encouraged the awardees to pursue their dreams, contribute to the society, and help more people in need in the future.

東華三院獎學金頒獎典禮

本院向47名學生頒發「東華三院150周年獎學金」及11項院屬 獎學金,以獎勵在2020年中學文憑考試成績優異,品行、服務及 課外活動各方面均有傑出表現,並現正升讀高等教育院校的學生, 勉勵他們繼續努力不懈。

TWGHs Scholarship Presentation Ceremony

The Group presented the "TWGHs 150th Anniversary Scholarship" and 11 other TWGHs scholarships to 47 students who were admitted to tertiary institutions with outstanding results in the 2020 Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination. While they were awarded for their commendable performance in conduct, services and extra-curricular activities, the scholarships aimed to encourage them to keep up with their good work.

11項院屬獎學金包括:

東華三院文武廟作育英才海外獎學金、東華三院李兆忠紀念獎學金、東 華三院王氏港建國際(集團)有限公司獎學金、東華三院陳婉珍博士獎 學金、東華三院蔡榮月獎學金、東華三院文頴怡勤儉忠信獎學金、東華 三院甘霖獎學金、東華三院許少榮大學獎學金、東華三院黃何哲華晉升 大學獎學金、東華三院黃筑筠晉升大學獎學金、TWGHs SF (MNT) Fund Scholarship

11 other TWGHs scholarships includes:

TWGHs Man Mo Temple Scholarship for Overseas Studies, TWGHs Li Shui Chung Memorial Scholarship, TWGHs Wong's Kong King Int'l (Holdings) Ltd. Scholarship, TWGHs Dr. Ina Chan Un Chan Scholarship, TWGHs Willy Tsoi Wing Yuet University Scholarship, Ms. Ginny Man Virtues of TWGHs Scholarship, TWGHs Sweet Rains Scholarship, TWGHs Hui Siu Wing University Scholarship, TWGHs Margaret Ho Wong University Entrance Scholarship, TWGHs Stella Wong University Entrance Scholarship, TWGHs SF (MNT) Fund Scholarship

「東華三院聯校 事業發展日



本年度的發展日以「教育新常態:未來的挑戰」為題, 協助教師學習如何以積極正向的心態面對各種挑戰, 逾2,500名教職員透過線上線下同步參與。

TWGHs Joint Schools Professional Development Day

The Development Day this year was held under the theme of "New Education Normal: Future Challenges". Over 2,500 teaching staff participated online and offline to learn about the ways to face challenges with a positive attitude.



本院邀得香港教育大學榮休教授鄭燕祥教授(左四)擔 任專題講座嘉賓,並由校友陳倩揚小姐(右一)擔任分 享環節的主持。

Prof. CHENG Yin Cheong (left 4), Emeritus Professor, The Education University of Hong Kong, was the keynote speaker, while Ms. CHAN Sin Yeung, Skye (right 1), alumna of TWGHs, was the host of the sharing session. 文頴怡主席(左五)於活動開始前,為即將於發展 日分享經驗的5所屬校教師打氣。 Ms. Ginny MAN (left 5), the Chairman, rooted for teachers from 5 TWGHs schools who were about to share their experience on the Development Day before the Event.





東軍三院學生大使委任儀式

本學年共有24名院屬中學生獲委任為東華三院學生大使,並在主席 兼名譽校監文頴怡小姐的見證下進行誓師,以示準備好為傳揚東華 三院的善業精神貢獻一份力量。

Inauguration Ceremony of TWGHs Student Ambassadors

In this academic year, a total of 24 TWGHs secondary school students were appointed to be Student Ambassadors. Witnessed by Ms. Ginny MAN, the Chairman cum Honorary Supervisor, the Student Ambassadors made a pledge at the Inauguration Ceremony as they affirmed their readiness to promote the philanthropic spirit of TWGHs.